



建地旅遊有限公司

CITIWORLD HOLIDAYS SDN BHD (Co. No.821829-X) (KPL:5636)

No. 16-1, Jalan 6/18A, Taman Mastiara, Off Jalan Ipoh, 51200 Kuala Lumpur.

Tel 03. 6259 8333 Fax 03. 6241 2533 Email info@citiworld.com.my

## 6 天 4 晚 首尔 / 雪岳山 / 三陟之旅

### 6 DAYS 4 NIGHTS SEOUL / MT SORAK / SAMCHEOK TOUR

#### DAYS 01 KUALA LUMPUR / INCHEON

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to the capital of Korea Seoul.

#### DAY 02 SEOUL / MT. SORAK (L/D)

Upon arrival, transfer to **Kyongbok Palace** which was built in 1394, the main palace by the first King of YI Dynasty. Drive pass **Blue House** is the presidential residence of Korea. Then transfer to **Sarangchae** is located in Cheongwadae, Korea's White House, people can visit the center freely and enjoy a hands-on presidential office experience. Next send to **Mt. Sorak**. Arrive send to **Daepuhang fish market** witness all kind of species of fresh seafood.

#### DAY 03 MT .SORAK / SAMCHEOK (B/L/D)

Today, send to **Mt.Sorak National Park** visit Shinheung Fortress and sitting Buddha, then proceed to Gweonguemseong by cable car ride (*Cable car ride subject to change in the event of bad weather or during maintenance period*).Then send to **Samcheok Ocean Railbike** Korea only Ocean Railbike, take a gentle pedal along the tracks as you feel the fresh wind blowing through the lush pine tress groves. Next to **Season Spa** enjoy hot spring, water slide wave pool and sauna (*bring along swimming Suits & cap*).

#### DAY 04 SAMCHEOK / SEOUL (B/L/D)

After breakfast, send to **63 City Wax Museum** wax figures made by a famous artist, it look more detailed and life like in photos. After send to **63 City Sea World** Korea first aquarium, famous with its sea leopard and seal show. Next send to shopping at **Dongdaemun Market**, a wholesale shopping mall. After dinner, send to Korean Martial arts comedy performance (**JUMP SHOW**).

#### DAY 05 SEOUL / CITY SIGHTSEEING (B/L)

Today, send to **Kimchi center**, where you can experience how to make kimchi and opportunity try Korean traditional dress and take a posture photo. Next, send to **Ginseng outlet, Amethyst Factory and Cosmetic duty free shop**. Then send to **Myeongdong** shopping. Then transfer to **Lotte World** (With Free Pass) is Korea's largest indoor theme park compassed of a shopping mall, adventure park and magic land.

#### DAY 06 SEOUL / KUALA LUMPUR (B)

After breakfast, proceed to **Herb outlet & Local Product** shop to buy some local food & souvenir till transfer to Airport for your flight home.

#### 第一天 吉隆坡 / 仁川

齐集于吉隆坡雪邦国际机场, 乘坐豪华客机飞往韩国首都首尔。

#### 第二天 首尔 / 雪岳山公园 (早/午/晚餐)

早餐后, 前往**景福宫**由朝鲜王朝的太祖李成桂于 1394 年所建, 乃是首尔最主要的故宫之一。途经眺望**青瓦台**是韩国总统官邸所在地。**青瓦台舍廊房展示馆**于总统居住的青瓦台内侧, 打造成一般民众随时皆可来访体验总统办公地方。接着送往雪岳山。抵达后, 送往**大浦港鱼市场**可观赏到各式各样超百种的新鲜海鲜类等。

#### 第三天 雪岳山公园 / 三陟 (早/午/晚餐)

今天, 前往**雪岳山国立公园**游览神兴寺及亚洲最大青铜座佛像, 然后乘览车登上**权金城**观赏优美的风景(*览车在气候不佳或维修不操作*)。续往**三陟海洋铁路**自行车是韩国唯一拥有海洋铁路自行车的地方, 骑上自行车穿过茂密的丛林, 感受海风的清凉, 令你流连忘返。接着送往**温泉乐园**设有各种水上娱乐设施, 滑水道, 温泉池, 水上运动项目等等(自备泳衣及泳帽)。

#### 第四天 三陟 / 首尔 (早/午/晚餐)

早餐后, 前往 **63 WAX 蜡像博物馆**由知名艺术家制作蜡像作品, 个个栩栩如生。续往 **63 海底世界**韩国第一间水族馆, 以海狗, 海豹展开的权威表演而著名。接着往**东大门**综合批发市场销售各种服装的大型时装商街, 规模庞大任您自由购物。晚间欣赏喜剧武打表演 [**JUMP SHOW**]。

#### 第五天 首尔 / 市区游览 (早/午餐)

早餐后, 前往**泡菜中心**, 在老师的指导下亲自做泡菜和了解泡菜的历史, 还可以随意穿着喜欢的传统韩服在优美的场景拍照留念。续往**高丽人参公卖局**被公认为使元气旺盛的极上补品, 其保健兼疗效能居世之冠。然后前往**紫水晶加工场**韩国产的紫水晶品质优秀, 享誉全球。续往**美容化妆品免税店**以纯天然植物为原料的护肤保养化妆品, 适用于各种肤质。接着前往**明洞**著名购物街, 这里可以看到琳琅满目的商店街, 任你自由选购。续往**乐天世界**(含自由卷) 是一座室内综合游乐场, 场内设有文化内涵的大型城市休闲游乐园, 以冒险和神秘为主题的室内主题公园。

#### 第六天 首尔 / 吉隆坡 (早餐)

早餐后, 往**护肝宝**专卖店, 然后往土产店买一些道地的食品和纪念品, 之后送往机场乘搭客机飞返家园。



\*注: 以上行程只供参考, 然正确行程及依据当地接待社安排为准障。\*

P/S : The final order of itinerary will follow the local operator's arrangement